



DREAM CRUISES
星夢郵輪

極致尊寵 煥發新生 An Exceptional Journey to Well-being



地點 Location : 12樓船頭 Deck 12 FWD
營業時間 Operation Hours : 10:00 - 22:00
預約熱線 Reservation Hotline : 12300

開放時間可能會根據停泊港口而調整。
少於4小時前的通知取消、更改預約時間或缺席，將收取全部費用。更改預約須視具體情況而定。

Opening hours may vary from port to port.
Cancellation or rescheduling within 4 hours or "no show" will incur full charge.
Change of appointment is subject to availability.

*所有療程價格為新臺幣。需額外收取18%服務費。

*All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.

身體按摩 Body Massage

新台幣 NTD

香薰瑞典式按摩 / 深層修復組織按摩 / 中式推拿全身按摩 Aroma Swedish Massage / Deep Tissue Massage / Chinese Tui-Na Body Massage		60 分鐘 mins 90 分鐘 mins	2700 3700
中式足底反射按摩 (包括15分鐘肩頸按摩)	Chinese Foot Reflexology Massage (Include Shoulder & Neck Massage 15 mins)	60 分鐘 mins	1480
中式足底反射按摩加節	Additional Time Charge (Foot)	每15分鐘 Every 15mins +	388

身體護理 Body Care

新台幣 NTD

水療美白背部護理	Purifying Back Care	45 分鐘 mins	3480
身體磨砂	Body Scrub	30 分鐘 mins	2880
身體包裹 / 體膜	Body Wrap / Mask	30 分鐘 mins	2880

面部護理 Facials

新台幣 NTD

抗敏舒緩面部護理	De-Sensitized Comfort Facial	60 分鐘 mins	3850
抗衰老滑肌面部護理	Anti-Aging Smoothing Facial	60 分鐘 mins	3850
排毒面部護理	Detox Facial	60 分鐘 mins	3850

眼部護理 Eye Care

新台幣 NTD

眼部提亮護理	Eye Lightening & Lifting Treatment	30 分鐘 mins	1880
--------	------------------------------------	------------	------

客房理療服務 In-room Service

新台幣 NTD

客房理療服務讓您能夠舒適地享受高私密度的服務，請在預訂時諮詢。 In-room spa service indulges you in the privacy and comfort of your guest room. Please inquire at the time of booking.	1小時 hour	+ 800
--	----------	-------

水療通行證 Spa Access

新台幣 NTD

水療通行證，可在水療中心內之熱療體驗間，享用蒸汽房、桑拿浴室和活力按摩池之設施。(僅限成年賓客) With this single spa pass, guests can enjoy the facilities of Thermal Suites such as Sauna, Steam and Vitality Pool at the Spa. (adults only)	每人 one person	400
---	---------------	-----

健康管理 Fitness & Health Service

新台幣 NTD

健康諮詢	Health Consultation		1480
私人健身教練課程	Personal Fitness Training (60 分鐘 mins)		1880
健體小組班	Group Fitness Class (60 分鐘 mins)	每人 per person	480

*所有療程價格為新臺幣。需額外收取18%服務費。

*All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.

秀髮水療護理 Hair Spa

新台幣 NTD

秀髮水療護理 Spa Hair & Scalp Care 任選一項 Select one of the following treatments

90 分鐘 mins 3480

深層修復護理 嚴重受損髮質	Deep Repairing damaged hair
活力強韌護理 鞏固髮根	Energizing hair loss
絲質柔滑護理 乾枯毛躁髮質	Revitalizing dry & frizzy
平衡去油護理 適合油性髮質	Balancing oily scalp
豐盈滋養護理 細幼脆弱髮質	Volume thin & limp Hair
淨化去屑護理 適合頭皮問題	Purifying dandruff
抗敏舒緩護理 發癢發炎頭皮	Desensitize sensitive & irritated scalp

理髮及造型 - 沙龍 - 女士 Hair Cut & Finish - Salon - Ladies

新台幣 NTD

洗髮、剪髮及吹髮 Shampoo, Hair Cut & Blow Dry

洗髮及造型吹乾	Shampoo & Style Blow Dry	1480
洗髮、剪髮及造型吹乾	Shampoo, Hair Cut & Style Blow Dry	1880
另加染黑髮	Additional Natural Dyed Black	短髮 Short hair + 980 中至長髮 Medium to Long hair + 1380

化妝 Make Up

日妝	Day Make Up	1880
晚妝	Evening Make Up	2280

理髮及造型 - 沙龍 - 男士 Hair Cut & Finish - Salon - Men

新台幣 NTD

洗髮、剪髮及吹髮 Shampoo, Hair Cut & Blow Dry

洗髮及吹乾	Shampoo & Blow Dry	980
洗髮、剪髮及吹乾	Shampoo, Hair Cut & Blow Dry	1480
另加染黑髮	Additional Natural Dyed Black	短髮 Short hair + 980 中至長髮 Medium to Long hair + 1380

剃鬚 Barber

剃鬚護理	Wet Shave	1480
------	-----------	------

兒童理髮 Children Hair Cut (12歲或以下 Aged 12 or Below)

新台幣 NTD

洗髮、剪髮及吹髮 Shampoo, Hair Cut & Blow Dry

剪髮	Hair Cut	680
洗髮、剪髮及吹乾	Shampoo, Hair Cut & Blow dry	980

手足護理 Hands & Feet Care

新台幣 NTD

修手甲 Manicure	1480	修腳甲 Pedicure	1880
凝膠修手甲 Gel Nail - Hand	2280	凝膠修腳甲 Gel Nail - Foot	3080
手部護理 Hand Treatment	1088	腳部護理 Foot Treatment	1480
塗天然甲油 Nail Varnish (Natural)	700	拆膠甲 Gel Nail Removal	每隻甲per nail 40

*所有療程價格為新臺幣。需額外收取18%服務費。

*All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.

條款及細則 Terms & Conditions

服務費 Service Charge

所有療程價格為新臺幣。需額外收取18% 服務費。

All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.

取消預訂 Cancellation Policy

少於4小時前的通知取消、更改預約時間或缺席，將收取全部費用。更改預約須視具體情況而定。

Cancellation or rescheduling within 4 hours or “no show” will incur full charge. Change of appointment is subject to availability.

抵達時間 Arrival Time

最好在預約時間前30至60分鐘抵達，以便更衣、放鬆，並享用水療中心的各項設施。請注意，延遲抵達可能導致理療時間縮短。如在預約時間後15分鐘內仍未抵達水療中心，您的預約會被視為缺席，並可能將時間給於其他候待的客人而不另行通知，水療中心並將收取全部費用。

You are encouraged to arrive 30 to 60 minutes prior to your appointment to change, relax and enjoy the facilities of the spa. Please understand that late arrivals may result in a reduction of treatment time. If you do not check in within 15 minutes from your appointment schedule, a “no show” will incur full charge and the schedule will reserve to other waiting guests without prior notice.

水療諮詢、健康狀況及懷孕 Consultation, Health Conditions & Pregnancy

成功進行水療護理的第一步是進行全面諮詢。在接受任何水療、沙龍及健身服務之前，賓客填寫及簽署諮詢表格，是水療中心營運操作，及法律程序標準的一部分。這樣可以保護您，並確保我們在您有任何禁忌症時，避免對您進行任何不當療程，並且在製定療程計劃時，也能獲得更好的效果。請在預訂時告知我們任何可能影響您的水療體驗的健康狀況、過敏、受傷或懷孕。任何健康狀況例如：懷孕、過敏史或傷病等等。抱歉我們對孕婦賓客僅能提供有限選擇的療程。

The first step to successful spa treatment is to perform a complete consultation. Consultation forms are part of a criterion for standard legal operating procedures in the Spa Industry. This protects you and ensures that we prevent any treatments on you if there are any contra-indications, also obtain better results when prescribing the treatment plan. Kindly advise us of any health conditions, allergies, injuries, or pregnancy that may affect your spa experience when making your reservation. Limited treatment would only be performed on pregnant women.

水療中心著裝要求 Dress Code

更衣室設備包括浴袍和拖鞋。您亦可選擇使用中心提供的一次性內衣褲。請將貴重物品存放在客房保險櫃內。

Bathrobes and slippers are supplied in your locker and you are welcome to use the disposable underwear available should you feel more comfortable. We advise that valuables are left in the guest room safe.

熱療體驗間 Thermal Suites

在開始理療前，建議您先享受各種熱水療體驗，潔淨肌膚，盡情放鬆，緩解肌肉酸痛，為隨後的理療體驗做好身心準備。這些設施分設男賓區和女賓區，因此可根據個人喜好決定是否穿著泳衣。

Prior to your treatment we encourage you to enjoy the range of heat experiences which cleanse the body and skin, relax and soothe aching muscles and prepare your body and mind for the treatment experience to follow.

These facilities are separate for male and female guests, therefore the use of swimwear is optional and of personal preference.

水療禮儀 Spa Etiquette

水療環境講究放鬆寧靜。請尊重其他客人的隱私和享受寧靜的權利。水療中心屬無菸區，並且禁止使用手機和其他電子產品。在您享受水療服務期間，水療中心將為您提供一切必要的衛生用品。嬰孩或年幼兒童恕不招待。

The spa environment is one of relaxation and tranquility. Please respect all spa guests' rights to privacy, serenity and comfort. The spa is a smoke-free zone and the use of mobile devices is not permitted. The spa will provide all amenities required for use during your visit. Age policy is required for spa experiences at the Spa.

*所有療程價格為新臺幣。需額外收取18%服務費。

*All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.

享用療程和設施年齡限制 Age Policy For Treatments & Facilities

水療 Spa

- 歡迎18歲或以上賓客尊享水療,按摩,護理服務,熱療體驗間及使用休閒休息室。
- 15至17歲的賓客必須得到家長同意,才能尊享按摩和護理服務。
- Spa, massage, treatments and access to Thermal area and Relaxation Lounge are available to guests aged 18 or above.
- Guests aged 15 to 17 could enjoy massage and treatments with parental permission.

沙龍 Salon

- 歡迎16歲或以上的賓客享用我們指甲、化妝和頭髮護理。
- 15歲及以下的賓客必須得到大人的陪同才能享用護理。
- Guests aged 16 years or above are welcome to enjoy the nail, makeup and hair treatment.
- Guests aged 15 years or below could enjoy treatments with parental permission.

健身中心 Gym

- 歡迎16歲或以上賓客尊享健身設施。
- 必須穿上合適運動服裝,請勿穿著拖鞋或涼鞋。
- Guests aged 16 years or above are welcome to enjoy the fitness facilities.
- Appropriate sports attire is required. No sandals or slippers are allowed.

*所有療程價格為新臺幣。需額外收取18%服務費。

*All treatments are in NTD currency. Prices are subject to 18% service charge.